

departement Interne Organisatie

vergadering van
16 februari 2017

Derde Commissie - Verslag van de vergadering

kenmerk IOO/hdp/2017/16-02-2017

Aanwezig :

Voorzitter:

H. De Sutter

Ondervoorzitter:

Secretaris:

E. Dooms

Gedeputeerden :

A. Vercamer,

G. Versnick

H. Bruggeman

Leden:

A. Dursun, Chr. Bauwens,

Y. Beldjoudi, B. Blommaert,

I. De Clercq, D. De Meerleer,

M. Deconinck, K. Diaby,

O. Evrard, H. Leroy,

K. Van Caneghem,

J. Van Duyse, J. Verzele,

G. De Troyer, raadsvoorzitter

Plaatsvervangers:

E. Scheire, M. Maenhout,

D. Otte, A. Demuyt, L. Maes

Provincieraadsleden-niet lid:

V. De Merlier

Waarnemers:

Verslaggever:

H. De Pauw

Ambtenaren-Technici:

S. Van De Putte

P Fostier

Verontschuldigd :

H. De Vis

De vergadering wordt geopend om 18 uur.

OPENBARE ZITTING

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van donderdag 19 januari 2017

Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd.

2. Intergemeentelijke samenwerkingsverbanden
IGS Westlede – vertegenwoordiging
Aanduiding van een effectief lid in de algemene vergadering in
vervanging van Marc De Buck

Geen opmerkingen of vragen.

3. Intergemeentelijke samenwerkingsverbanden
TMVW
Voordracht van een effectief lid in de Raad van Bestuur in
vervanging van Marc De Buck

Geen opmerkingen of vragen bij het concrete dossier.

Gedeputeerde Alexander Vercamer grijpt het agendapunt evenwel aan om in te gaan op het voorstel dat werd ingediend door raadslid Olaf Evrard in verband met de mandaten en de vergoedingen daaraan verbonden. De gedeputeerde stelt vast dat er maatregelen op nationaal en Vlaams niveau in de maak zijn. Hij stelt voor dat wanneer die er tegen de vakantie niet zijn of wanneer de regelingen niet van toepassing zouden zijn op de provincies aan het bureau de opdracht zou worden gegeven om een eigen regeling uit te werken rekening houdend met de provinciale participatielijst die elk jaar moet worden opgesteld en de gegevens die elk jaar dienen ingediend te worden bij het Rekenhof.

4. ICT – software
Vervanging van DHCP/DNS/IPAM infrastructuur en ondersteuning
Goedkeuring van de lastenvoorwaarden en raming, opdracht te
gunnen bij wijze van onderhandelingsprocedure met Europese
bekendmaking

Gedeputeerde Geert Versnick deelt mee dat het gaat om noodzakelijke vervangingen. Hij meent dat het dossier, afgezien van het technisch jargon, voldoende duidelijk is.

./...

Johan Van Duyse vraagt over welke software het precies gaat. Paul Fostier, directeur Informatica, preciseert dat het onder meer de domeinnamen betreft.

Gedeputeerde Geert Versnick verduidelijkt verder dat het globaal alle aspecten van identiteit en herkenbaarheid in de informatica - en communicatietoepassingen betreft.

5. Patrimonium
Roger Raveelmuseum te Zulte, woning
Machtiging van de Deputatie tot openbare verkoop met vaststelling minimumprijs

Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat er in de provincieraad zal voorgesteld worden het dossier uit te stellen omdat er nog onduidelijkheden zijn in relatie met de kaderovereenkomst die werd afgesloten met de Stichting. De kaderovereenkomst loopt nog tot 2022 en houdt onder meer in dat de bewoner van de conciërgewoning nog over een recht van bewoning beschikt tot die datum.

Raadslid Olaf Evrard vraagt waarom de woning apart verkocht wordt. Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat de conciërgewoning eigendom is van de provincie en niet in de overdracht in het kader van de afslanking betrokken is.

6. Patrimonium
Caermersklooster te Gent
Verkoop Eerste Pandhof en Neerhof
Goedkeuring verkoop tegen minstens de prijs van het schattingsverslag, machtiging van de Deputatie

De voorzitter deelt mee dat het geagendeerde verslag nog werd aangepast en dat een nieuwe versie aan de commissieleden wordt uitgedeeld.

Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat de aangepaste versie morgen (vrijdag 17 februari) ook online beschikbaar zal zijn. Zij deelt verder mee dat er 2 schattingsverslagen zijn. Eén betreft het gedeelte waarop de provincie een vruchtgebruik heeft, het ander het deel dat eigendom is van de provincie.

Wat de delen in eigendom betreft die verkocht worden , wordt het Eerste Pandhof geschat op 1,5 miljoen EUR. Het Neerhof op 1,7 miljoen EURO.

Raadslid Isabelle De Clercq vraagt verduidelijking bij het statuut van het kerkgebouw.

Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat dat juist het gedeelte is dat in het kader van de Afslanking overgaat naar de stad Gent. Gedeputeerde Alexander Vercamer wijst er op dat er nog discussie bestaat of deze overdracht wel kan "om niet". Volgens het advies

./...

van de Raad van State bij de totstandkoming van het Afslankingsdecreet kan een overdracht van cultuurpatrimonium immers niet zonder vergoeding.

Isabelle De Clercq vraagt wat de rol en de positie is van WoninGent in het dossier.

Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat de intenties van WoninGent nog niet gekend zijn. Mogelijks zullen zij samen met de provincie verkopen.

Isabelle De Clercq vraagt waarom met verschillende schatters werd gewerkt.

Steven Van De Putte van de dienst Patrimonium geeft als oorzaak aan dat de schattingen niet op hetzelfde moment gebeurden en wellicht daarom aan verschillende schatters werd toevertrouwd.

Raadslid Olaf Evrard betreurt dat de site op deze wijze zal opgesplitst worden en geen geheel blijft.

Gedeputeerde Hilde Bruggeman stelt dat de beslissing daarover in handen ligt van de stad. Er zijn ook geen signalen dat de stad en WoninGent geen gemeenschappelijke plannen hebben.

7. Varia

Er zijn geen variapunten.

De vergadering wordt beëindigd om 18u30.

Gent, 20 februari 2017

De secretaris

Elisabet Dooms

De voorzitter

Hilde De Sutter

De verslaggever

Hedwig De Pauw